
 

Fråga angående Ungdomens Hus 

 
Föreningen Ungdomens Hus har sedan starten i början av 1980-talet disponerat lokaler i 

fastigheten på Svartbäcksgatan 32. Huset är i stort behov av renovering och uppfyller inte 

tillnärmelsevis kravet på tillgänglighet för främst rörelsehindrade. Dessutom kan idag bara en 

mindre del av ytorna nyttjas av säkerhetsskäl. 

 

Behovet av renovering eller annan lokal har varit känt i flera år, men det finns inget förslag på 

kulturnämndens bord hur det ska lösas och till vilken kostnad. 

 

Med anledning av detta vill jag fråga kulturnämndens ordförande Linda Eskilsson 

(Mp): 

- När kan Föreningen Ungdomens Hus räkna med att få besked om lokallösning? 

- Vad anser du vara en rimlig hyresnivå? 

 

Arne Sandemo (M) 

Uppsala den 29 april 2019  

 

 


